
Protokół Nr 1/2007 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądno ści 

z dnia 15 stycznia 2007roku. 
 

Obecni na posiedzeniu:  
Budych Sylwester - Przewodniczący Komisji 
Znamirowska-Szwarc GraŜyna - Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Maciejewski Mieczysław - członek Komisji 
Półtorak Wojciech -  członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Stałych. 
2. Sprawozdanie z wykonania inwestycji za 2006 rok 
3. Analiza zobowiązań finansowych na dzień 31.12.2006 r. gminy i jednostek 

organizacyjnych 
4. Sprawy bieŜące (projekty uchwał). 

 
Ad.2 
Stanisław Jakimczuk Kierownik RIT przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych i 
remontowo-modernizacyjnych w 2006 roku. /sprawozdanie w załączeniu do niniejszego protokołu/.   
W przedstawionym temacie poruszono takie sprawy jak: 
- radna Znamirowska-Szwarc zgłosiła problem naprawy dróg gruntowych na Depocie i w Rogozińcu 
- radny Mieczysław Maciejewski zwrócił uwagę na brak oświetlenia w Kręcku. W odpowiedzi radny 
Sylwester Budych zauwaŜył, iŜ temat ten powraca jak bumerang i sprawa powinna być rozwiązana. 
W związku z powy Ŝszym Komisja wnioskowała o zamontowanie jednej lamp y oświetlenia 
publicznego (przy posesji p. Andrzejczak). 
- radny Mieczysław Maciejewski zwrócił uwagę na stan drogi od Kręckiej Winnicy do Stradzewa, 
obecny stan nie zdaje egzaminu. W odpowiedzi Stanisław Jakimczuk zaznaczył, Ŝe droga ta została 
wykonana zgodnie z przyjętą dokumentacją i jej stan jest odpowiedni do tej kategorii drogi. 
- radny Mieczysław Maciejewski zapytał, czy jest moŜliwość wykonania płotu koło przedszkola w 
Kręcku celem odgrodzenia przedszkola. W odpowiedzi na problem radny Sylwester Budych zauwaŜył, 
iŜ sprawę naleŜy rozwiązać z sołtysem wsi. 
- radna GraŜyna Znamirowska-Szwarc zgłosiła fatalny stan przystanków autobusowych w Rogozińcu, 
zaproponowała ich rozebranie. W odpowiedzi na propozycję radny Sylwester Budych zaproponował, 
by z okazji zbliŜających się zebrań wiejskich w Rogozińcu zasięgnąć opinii mieszkańców w tej 
sprawie. 
- radny Mieczysław Maciejewski zasugerował równieŜ, by uporządkować starą remizę w Kręcku. W 
temacie poruszono kwestię spotykania się w tej remizie młodzieŜy i udostępniania jej kluczy przez 
straŜaków. 
- radny Wojciech Półtorak poprosił by w uzupełnieniu do przedstawionego sprawozdania odnośnie 
realizacji inwestycji w 2006 roku przedstawić równieŜ zestawienie projektów na dofinansowanie jakie 
były złoŜone w 2006 roku. W odpowiedzi na zapytanie radnego Stanisław Jakimczuk poinformował, iŜ 
za pozyskiwanie pieniędzy i realizację poszczególnych tematów inwestycyjnych jest odpowiedzialny 
Pan Michał Burzyński. Następnie Stanisław Jakimczuk przedstawił projekty na dofinansowanie w 2006 
roku ( 2 wnioski na dofinansowanie z funduszy strukturalnych : 1. podnoszenie kwalifikacji 
zawodowych - prawa jazdy 2. wniosek na modernizację ciągu ulic Sportowa, Topolowa, Mała, do 
którego ustosunkowano się negatywnie). Ponadto przedstawił zestawienie zawartych umów w 2006 
roku na wykonanie dokumentacji projektowych z zakresu zadań inwestycyjno-remontowych W 
temacie składania wniosków na dofinansowanie radny Sylwester Budych zapytał co było przyczyną  
tak małej ich ilości, od kogo to zaleŜy i jakie są plany na bieŜący rok. 
Michał Burzy ński  odpowiedział, Ŝe były róŜne przyczyny np. zbyt niskie bezrobocie, brak pełnej 
dokumentacji.  
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  zapytała co z programem Leader +. W odpowiedzi Michał 
Burzyński przedstawił problemy związane z pozyskaniem środków z tego programu.  
Ostatecznie stwierdzono, by scalać wszelkie projekty drogowe w jednym wniosku.  
Michał Burzy ński  zaznaczył, Ŝe wszelkie wytyczne jeśli chodzi o składanie wniosków udzielał 
Burmistrz, zdarzało się równieŜ, Ŝe od RIT-u wychodziły pewne pomysły. 
Halina Sobczak pracownik Biura LGD RK zapoznała Komisję z zasadami i problemami związanymi 
z uzyskaniem środków z programu Leader+. Poruszono takie sprawy jak: kwestia zabezpieczenia ze 
strony gmin ( jak to rozumieć?) oraz potrzeba uzyskania zaliczki na takie zabezpieczenie? 



 
Komisja przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Ad.3 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację dot. zobowiązań gminy i jednostek 
organizacyjnych na 31.12.1006 roku. 
Komisja przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Ad.4 
Stasik Barbara p.o. Sekretarz przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem dot. regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę. 
Przedstawiła zmiany w stosunku do poprzedniego regulaminu jak równieŜ stanowisko związków 
zawodowych po spotkaniu, które miało miejsce 10 stycznia 2006 roku. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały dot. uchwalenia Programu Współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2007 rok 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały dot. zmian w budŜecie gminy na 2007 i 
szczegółowo przedstawiła zmiany uwzględnione w projekcie. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądno ści zło Ŝyła wniosek o wyja śnienie przyczyn nie 
funkcjonowania karetki pogotowia na terenie gminy, z informacj ą gdzie tkwi przyczyna obecnej 
sytuacji i kto jest za ni ą odpowiedzialny. 
 
 
Ad. 1 
Komisja przyjęła planowany plan pracy Rady Miejskiej na 2007 rok a w kwestii planu pracy Komisji 
Praworządności i Porządku Publicznego Przewodniczący Komisji Sylwester Budych rozdał członkom 
Komisji projekty planu celem zapoznania się. Projekt planu pracy rady Miejskiej jednogłośnie 
skierowano pod obrady sesji. 
 
 
 Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji 
 
Budych Sylwester 
 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Wiceburmistrz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Komisji 
 
 
 


